

Raadsadviescommissie Economie, Financiën, Toerisme en Recreatie

Gemeente Valkenburg aan de Geul

Verslag van de vergadering de dato 21 november 2018

Aanwezig

Voorzitter: M. Verheggen-Penders

Griffier: J. Pluijmen

Leden: W. Weerts(AB), B. Hardij(AB), L. Mlodzick(AB), M. Knubben(CDA), J. Blom(CDA), J. Pluijmen(CDA), G. Silverentand-Nelissen(VSP), F. Eurlings(VSP), C. Jamin(VSP), C. Fulmer-Bouwens(PGP), R. Engels(PGP), K. Spoelstra(PGP), N. Gilissen(VVD), T. Rooding(VVD) en T. Peeters(VVD)

College: C. Bisschops, R. Meijers

Directie: D. Renkens en B. Mennens

Ambtenaren: ---

Afwezig: J. Lebouille(CDA)

**plaatsvervanger(ster) voor een afwezig lid*

De geluidsbestanden en andere bijlagen van deze vergadering kunt u raadplegen bij de betreffende agendapunten in iBabs.

Nr.	Onderwerp	Behandeling
1.	Opening en mededelingen	De voorzitter opent de vergadering. Zij heet de aanwezigen van harte welkom en meldt aanwezigheid conform bovenstaand overzicht.
2.	Spreekrecht Burgers	Voor het spreekrecht is één aanmelding ontvangen van de heer R. Muurmans (namens medewerkers en OR Polfermolen) inzake de geagendeerde voorstellen kaderstelling en maatschappelijke consultatie Polfermolen. Indien spreekrecht is aangevraagd naar aanleiding van een geagendeerde raadsnota, wordt de inspreker na de behandeling van het betreffende agendapunt in de gelegenheid gesteld hier desgewenst kort op te reageren.
2a.	De heer R. Muurmans inzake agendapunten 6 en 7 kaderstelling en maatschappelijke consultatie Polfermolen	De heer Muurmans geeft aan dat hij naast zijn uitgesproken inbreng ook ter attentie van de raad een brief heeft bijgevoegd. Deze brief is als bijlage aan de agenda toegevoegd. Reactie leden G. Silverentand-Nelissen en N. Gilissen.

		<p><u>Beantwoording de heer R. Muurmans inzake:</u> verslaglegging gesprekken.</p> <p>De voorzitter dankt de heer Muurmans voor zijn inbreng.</p>
3.	Vaststelling van de agenda / aanmelden punten voor de rondvraag	<p>In verband met de aanwezigheid van de inspreker en belangstellenden op de publieke tribune wordt voorgesteld de agendapunten 7 en 8 naar voren te halen en de agenda als volgt te wijzigen:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Voorstel college betreffende invulling taakstelling Polfermolen te behandelen als agendapunt 6. • Voorstel college betreffende maatschappelijke raadpleging Polfermolen te behandelen als 7. • De voorstellen 6 en 7 gelijktijdig te behandelen. • Presentatie inzake proces hotelbeleid te behandelen als agendapunt 8. • Na het verzenden van de commissieagenda is het raadsinformatiebulletin (47) Gunningsbeslissing bij aanbesteding bibliotheekdiensten verzonden. Er wordt voorgesteld dit RIB te behandelen als agendapunt 11.h • Na het verzenden van de commissieagenda is het raadsinformatiebulletin (48) Bewonersevaluatie digitaal parkeren verzonden. Er wordt voorgesteld dit RIB te behandelen als agendapunt 11.i. <p>De gewijzigde agenda wordt vastgesteld en als zodanig aangepast in iBabs.</p> <p>Door de fracties AB en VVD zijn vragen ingediend voor de rondvraag. Het overzicht is in iBabs geplaatst.</p>
4.	Vaststellen van de verslagen van de vergaderingen van de commissie EFTR de dato 12 september 2018 en 29 oktober 2018	<p>Naar aanleiding van de aangeboden conceptverslagen is een opmerking ontvangen ten aanzien van het conceptverslag van de vergadering van 29 oktober 2018: op pagina 6 in 2^e deel correctie Grendelpoort/Berkelpoort. Met deze correctie worden beide verslagen vastgesteld.</p>
5.	Actielijst	<p>De meest geactualiseerde actielijst is in iBabs geplaatst.</p> <p>Inbreng lid C. Fulmer inzake evaluatie parkeersysteem.</p> <p><u>Beantwoording wethouder Bisschops:</u></p> <ul style="list-style-type: none"> • Het parkeren is in twee delen verdeeld: <ul style="list-style-type: none"> ➢ het toeristisch parkeren: dit is onderdeel van de portefeuille van wethouder Vankan, hij neemt dit deel mee in het totale mobiliteits- en parkeerplan. ➢ het vergunning parkeren: dit is onderdeel van de portefeuille van wethouder Bisschops, dit is het stuk dat nu voorligt.
6.	Voorstel college betreffende invullen taakstelling Polfermolen	<p>Inbreng <u>eerste termijn</u> leden B. Hardij, W. Weerts, M. Knubben, C. Fulmer-Bouwens, N. Gilissen en G. Silverentand-Nelissen.</p> <p><u>Beantwoording/constateringen/toezeggingen wethouder Meijers:</u></p> <ul style="list-style-type: none"> • De twee voorstellen die vandaag voorliggen worden tegelijkertijd behandeld en worden op 10 december a.s. ter besluitvorming aan de raad voorgelegd. <ul style="list-style-type: none"> ➢ Een voorstel betreft het al dan niet verder ontwikkelen van de aanbesteding aangaande het realiseren van woningen op het Polfermolen terrein, met het behoud van zoveel als mogelijk maatschappelijke

		<p>voorzieningen, waarbij ervan uitgegaan wordt dat de sporthal op dezelfde locatie blijft staan en dat er eveneens een doelgroepenbad wordt gerealiseerd.</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ Het andere voorstel betreft de vraag hoe deze ontwikkeling op de juiste wijze aan de inwoners van de gemeente wordt gepresenteerd en op welke wijze de inwoners geraadpleegd worden, waarbij ervan uitgegaan wordt dat dit via een film zal gebeuren in combinatie met open inloopavonden in de kernen. • Dit betekent niet dat hiermee definitieve besluiten worden genomen over het hoe en wat, dat gebeurt pas bij de behandeling van de kadernota 2019. Brink heeft de mogelijkheden onderzocht en diverse varianten op papier gezet. De reële varianten worden in de komende maanden bekeken en alvorens er definitieve keuzes kunnen worden gemaakt, dienen er nog diverse stappen genomen te worden. Uiteraard wordt de raad hier afdoende bij betrokken. • Tijdens de informele besloten sessie op 1 november jl. is geconstateerd dat de opties e en f waarschijnlijk niet afdoende zijn. Het college wil graag de varianten a t/m d onderzoeken. Brink heeft optie c aanbevolen en uit de reacties vanavond maakt de wethouder op dat de meeste fracties zich daarbij aansluiten, maar er wordt niet slechts één optie uitgewerkt. Er wordt voor gezorgd dat er straks een aanbesteding in de markt gezet kan worden, maar dat is nog vele stappen verder. Het gaat immers ook nog over de vorm waarin de aanbesteding in de markt wordt gezet. • De aanbesteding zal niet al voor de kadernota 2019 in de markt gezet zijn. De wethouder zegt toe de tekst in de raadsnota hierover aan te passen conform het voorstel van de fractie CDA, want het betreft het voorbereiden van de aanbesteding. De raad neemt uiteindelijk een besluit over wat er gaat gebeuren. • Van de provincie is nog geen uitsluitsel ontvangen over het feit of daar al dan niet woningen gerealiseerd mogen worden. Daar is slechts informeel over gesproken met de provincie en dat zag er rooskleurig uit. Maar de provincie zal nooit zeggen dat men definitief iets heeft toegezegd. • Het plan heeft geen invloed op de plannen voor hotels, want bij het realiseren van dit plan worden diverse maatschappelijke voorzieningen bewaard en dat is voor de provincie een belangrijk item om van dit soort regels af te wijken. Het worden geen 44 starterswoningen. Voor wat betreft de hotels is er straks een nog veel omvattender plan nodig. De gemeente ontgroent en vergrijsst in een rap tempo, dus volgens de wethouder zijn er een heleboel starterswoningen tegen een betaalbaar tarief nodig. • In het voorbeeld van Brink wordt de prijs voor een starterswoning op € 240.000,00 geschat. Landelijk ligt de prijs voor starterswoningen al op € 265.000,00. • Het ligt niet vast dat het optie c wordt, de keuze dient te vallen op de optie die het meest rendabel is in combinatie met zo veel als mogelijk maatschappelijke voorzieningen. Dit is de opdracht van de raad en dat wordt straks de opdracht aan het college om dit zo goed als mogelijk in de aanbesteding te verwerken. • De vraag op welke wijze de raad wordt betrokken bij een eventuele Europese aanbesteding wordt nog via het verslag beantwoord (dit volgt nog). De wethouder kan niet exact aangeven wanneer de raad in positie wordt gebracht om de kaders te verfijnen, dit wordt in het traject meegenomen. Er werd gevraagd of dit ergens tussen februari 2019 en mei 2019 zal gebeuren, de wethouder gaat ervanuit dat dit rond maart 2019 of april 2019 zal zijn. De wethouder zegt toe dat het college zal proberen dit zo snel als mogelijk te specificeren. • De wethouder zegt toe dat het wedstrijdbad als een aparte optie wordt meegenomen. • Ten aanzien van de frictiekosten etc. zegt de wethouder toe concrete bedragen aan de raad voor te leggen. • De tijdsspanne voor het uitbrengen van de film is beperkt. De wethouder stelt voor om de film zo snel als
--	--	--

mogelijk te maken en uit te brengen, dan is het al snel februari 2019. Wacht men tot na carnaval dan is het al snel eind maart 2019. Als men besluit het uitbrengen van de film uit te stellen komt de raad waarschijnlijk in de problemen. Er is vrij duidelijk aangegeven wat de inhoud van de film moet zijn en het is mogelijk een film van een dergelijke omvang binnen een maand te realiseren en uit te brengen. De wethouder ziet het niet zitten hier 3 of 4 maanden over te doen, want als de raad op 10 december a.s. akkoord geeft, kan de film in januari 2019 gemaakt worden en kunnen er informatiebijeenkomsten gepland worden. Veel sneller zal het niet kunnen. De wethouder heeft begrepen dat sommige mensen op bepaalde dagen in maart 2019 (carnaval/krokusvakantie) niet beschikbaar zijn, dus daar wordt rekening mee gehouden.

- De wethouder beaamt dat het eveneens uitbrengen van een samenvatting via de diverse media iets meer kost maar dat de gemeente daarmee meer mensen kan bereiken. De wethouder zegt toe dit mee te nemen in de aangepaste raadsnota zodat de raad daar op 10 december a.s. een besluit over kan nemen.
- De wethouder beaamt dat de stadsbouwmeester slechts een adviserende rol heeft. Het is aan de raad een besluit te nemen over hetgeen er gaat gebeuren. Voor de zekerheid wordt de raadsnota ook op dit punt aangepast.
- De wethouder zegt toe de tekst bij punt 5 te veranderen in 'voorbereiding'.
- Het college hoopt dat in de film duidelijk naar voren komt waarom er € 1.2 miljoen voor de Polfermolen wordt gevraagd.
- Het voornemen is om open bijeenkomsten te organiseren en iedereen (belangstellenden/belanghebbenden) zo breed als mogelijk te informeren over waar en wanneer de bijeenkomsten plaatsvinden zodat mensen in de gelegenheid zijn hieraan deel te nemen.
- Directeur en medewerkers van de Polfermolen hebben zeer goed op de kosten gelet en zij doen er nog steeds alles aan om zoveel mogelijk mensen naar de Polfermolen te halen. Het voeren van dit soort discussies is natuurlijk niet bevorderlijk.
- De wethouder ontraadt ten sterkste om de Gemeentegrot af te splitsen van de Polfermolen B.V., want de Gemeentegrot is juist het meest winstgevend onderdeel. Als de Gemeentegrot wordt afgesplitst dient er een nog groter tekort gevuld te worden.
- De bezuiniging waar de gemeente vanaf 1 januari 2019 voor staat is € 1.2 miljoen, structureel, elk jaar, ook in 2022, 2023 en 2024. Er is eenmalig een extra bedrag uitgetrokken voor evenementen zijnde € 500.000,00 tot € 600.000,00. Daar kan een half jaar mee opgevuld worden, wat gebeurd er met al die andere jaren? Ter vergelijking: € 1.2 miljoen staat gelijk aan 30% verhoging van de OZB.

Reactie leden M. Knubben, W. Weerts, T. Rooding, N. Gilissen, C. Fulmer-Bouwens, B. Hardij en G. Silverentand-Nelissen.

Inbreng tweede termijn leden L. Mlodzick, N. Gilissen en M. Knubben.

Beantwoording/toezeggingen/constateringen wethouder Meijers:

- Het college heeft aandacht voor de veranderde regelgeving rondom de btw-teruggave voor niet winstgevend sportcomplexen, maar hier is nog geen besluit over gevallen en dat zal zeker niet voor 1 januari a.s. plaatsvinden. De kans dat het gebeurt is best reëel, maar het is nog maar de vraag of het dan om zo'n groot

		<p>bedrag gaat. Het college heeft ook vernomen dat er mogelijkheden bestaan om nog een deel terug te krijgen. Aangezien nog niet duidelijk is wat er gaat gebeuren, stelt de wethouder voor dit eerst af te wachten.</p> <ul style="list-style-type: none"> • Het college heeft de uitdrukkelijke opdracht gekregen om ervoor te zorgen dat alle betrokkenen die in een nieuwe variant van de Polfermolen niet aan bod zouden komen, zo goed als mogelijk te begeleiden, zelfs in de periode waarin sprake is van een transitiefase. In de voorliggende varianten zit sowieso altijd een sporthal, dus het grootste deel van de verenigingen houdt of krijgt zijn basis weer terug en daarmee is het overgrote deel van de groepsgebruikers van de Polfermolen in aantallen dus gezekerd. Dan gaat het nog over het gebruik van het zwembad. In eerste termijn is aangegeven dat men de optie van een 25 meter bad er zeker bij wil hebben, daarmee is een hele grote groep voor de rest gezekerd. Dan blijven er nog een aantal over. Als men kijkt naar verenigingen als de Kur-Kapel: zij willen een repetitieruimte en daar zou een sporthal aan voldoen. Voor optredens kan ook nog een oplossing gevonden worden, maar dan gaat het specifiek om een paar optredens. Kortom, in feite is het mogelijk om aan het grootste deel van de gebruikers iets te bieden. Het is belangrijk om de eventuele transitiefase goed te doorstaan en dat de gebruikers daarna weer goed op hun plek terechtkomen. • Er wordt gesproken over het realiseren van woningen, maar daarnaast zou een deel kunnen worden ingericht in iets anders, bijvoorbeeld als retail, winkels of een vergaderruimte. Al deze opties zijn er nog steeds. <p>Reactie lid G. Silverentand-Nelissen.</p> <p>De voorzitter concludeert dat de beide voorstellen inzake de Polfermolen worden aangepast.</p> <p>De commissie adviseert het presidium de beide voorstellen door te leiden naar de raad (geen hamerstukken).</p> <p>De voorzitter stelt de inspreker de heer R. Muurmans in de gelegenheid hier kort op te reageren.</p> <p>De heer Muurmans geeft aan dat hij dit op prijs stelt, maar dat hij geen gebruik maakt van deze gelegenheid.</p> <p>Rond 20.45 uur schorst de voorzitter de vergadering. Rond 20.56 uur heropent de voorzitter de vergadering.</p>
7.	Voorstel college betreffende maatschappelijke raadpleging Polfermolen	De behandeling van deze raadsnota is meegenomen bij de behandeling van agendapunt 6.
8.	Presentatie proces beleid en huidige stand van zaken door J. Houben (beleidsmedewerker fysiek en economie)	<p>Aan de hand van een power point presentatie licht mevrouw J. Houben het proces tot dusver en de verdere beoogde aanpak toe.</p> <p>Reactie lid T. Rooding.</p> <p>De voorzitter dankt mevrouw Houben voor haar presentatie. De power point presentatie staat in iBabs.</p>

9.	Voorstel college betreffende 2 ^e algehele bijstelling begroting 2018	<p>Inbreng in <u>eerste termijn</u> lid Silverentand-Nelissen.</p> <p><u>Beantwoording wethouder Bisschops:</u></p> <ul style="list-style-type: none"> • Toen het de vorige keer over het parkeren ging, heeft wethouder Vankan uitgelegd dat het parkeren op zich geen satisfier is maar wel een dissatisfier als andere zaken tegenvallen. Toen is ook voorgerekend wat het nog extra zou kosten als men het hele systeem op de schop gooit. De wethouder beaamt dat € 400.000,00 zorgwekkend is, dat staat ook in de nota. Maar om nu 2 uur vrij te laten parkeren over de dag heen is geen oplossing. Als men mensen naar Valkenburg wil halen is parkeren geen doel op zich, daar wordt geen geld mee gevonden. • Op de vraag of het college bereid is samen met de ondernemers naar andere oplossingen te kijken vraagt de wethouder de fractie VSP mogelijke oplossingen aan te dragen. • De wethouder heeft eerder vanavond al aangegeven dat het mobiliteitsplan en het hele verhaal rondom het parkeren wordt bekeken en dat wethouder Vankan dit vanaf 2019 zal oppakken. De wethouder zegt toe het hele financiële verhaal te blijven monitoren en daarbij naar eventuele mogelijkheden te kijken. Meer kan zij daar nu niet over zeggen. <p>Reactie leden G. Silverentand-Nelissen en N Gilissen.</p> <p>Er wordt geen gebruik gemaakt van de <u>tweede termijn</u>.</p> <p>De commissie adviseert het presidium het voorstel door te leiden naar de raad (hamerstuk).</p>
10.	Voorstel college betreffende controleprotocol jaarrekening 2018	<p>Er wordt geen gebruik gemaakt van de <u>eerste termijn</u>.</p> <p>De commissie adviseert het presidium het voorstel door te leiden naar de raad (hamerstuk).</p>
11.	Bespreekpunten:	
11.a	Raadsinformatiebulletin (39) Aanbesteding catering Kerstmarkt gemeentegrot	Er wordt geen nadere informatie gevraagd.
11.b	Raadsinformatiebulletin (41) Resultaat aanbesteding bibliotheekdiensten	Er wordt geen nadere informatie gevraagd.
11.c	Raadsinformatiebulletin (44) 5 ^e Kunstproject in het kader van de Stedelijke opdracht	Er wordt geen nadere informatie gevraagd.
11.d	Raadsinformatiebulletin (46) Realisatie van de Bedrijven Investeringszone (BIZ)	<p>Inbreng lid G. Silverentand-Nelissen.</p> <p>Reactie lid T. Rooding.</p>

		<p><u>Beantwoording wethouder C. Bisschops:</u></p> <ul style="list-style-type: none"> • De afgelopen 3 maanden hebben diverse gesprekken plaatsgevonden met de mensen die in de BIZ-stuurgroep zitten. De wethouder begrijpt de zorgen van lid G. Silverentand-Nelissen, maar die zorgen kan zij ook wegnemen. De groep ondernemers die nu met het BIZ bezig zijn willen er samen iets moois van maken. Zij trekken het 1^e half jaar van 2019 uit om met de ondernemers door te praten wat men wil, welke projecten men eraan wil toevoegen, waar men geld aan wil uitgeven, hoeveel geld men er aan wil besteden, etc. Daarbij wordt gekeken naar het draagvlak en er worden afgewogen keuzes gemaakt. Het uiteindelijke doel is om commitment te bereiken. • De wethouder is van mening dat er sprake is van een gedeeld belang, namelijk om Valkenburg nu en ook naar de toekomst toe op de kaart te houden. De gemeente houdt zich aan dit uitgangspunt vast, daarom steunt het college dit initiatief van harte. Als voorbeeld noemt de wethouder de gemeente Roermond, daar is het een daverend succes. Er zijn problemen, maar daar zijn oplossingen voor. <p>Reactie lid C. Jamin.</p>
11.e	Brief (272) BsGW begrotingswijzigingen 2018 en 2019 met verzoek aan raad een zienswijze in te dienen voor 1 december 2018	<p>Inbreng lid W. Weerts.</p> <p>De voorzitter concludeert dat de commissie zich kan vinden in de door het college opgestelde zienswijze.</p>
11.f	Voortgangsrapportage verslag van bevindingen accountant jaarrekening 2017	Er wordt geen nadere informatie gevraagd.
11.g	Stand van zaken bijstellingen in begroting regie en organisatie kerstmarkt gemeentegrot 2018	<p>Zie ook raadsinformatiebulletin (49) inzake voortgang kerstmarkt gemeentegrot.</p> <p>Er wordt geen nadere informatie gevraagd.</p>
11.h	Raadsinformatiebulletin (47) Gunningsbeslissing bij aanbesteding bibliotheekdiensten	Er wordt geen nadere informatie gevraagd
11.i	Raadsinformatiebulletin (48) Bewonersevaluatie digitaal parkeren	<p>Inbreng lid G. Silverentand-Nelissen.</p> <p>Uit de reactie van wethouder C. Bisschops maakt de voorzitter op dat de opmerkingen van lid G. Silverentand-Nelissen worden meegenomen.</p>
12.	Gewestelijke aangelegenheden	<p><u>Mededelingen wethouder C. Bisschops inzake:</u></p> <ul style="list-style-type: none"> • Er heeft een gesprek plaatsgevonden met de HaFaBra inzake het vervolg van het muziekonderwijs. Daarbij is aangegeven dat men liever niet verder wil met Kumulus. De verenigingen is gevraagd aan te geven hoeveel leerlingen men heeft, welke instrumenten deze leerlingen bespelen en welke docenten men op dit moment

inhuurt. Volgende week komt men weer bij elkaar en dan wordt gekeken op welke manier alternatieve manier het muziekonderwijs vormgegeven kan worden.

Er wordt onderzocht of er sprake is van een opzegtermijn, maar het afgelopen jaar is al twee keer aangegeven dat de gemeente niet verder wil met Kumulus, het contract loopt rond deze periode af en van Kumulus is geen enkele reactie ontvangen. Er wordt juridisch uitgezocht wat de waarde is van het niet reageren door Kumulus. Mocht er sprake zijn van een opzegtermijn dan wordt dit uiteraard eerst netjes afgehandeld. In de tussentijd kan gekeken worden naar de mogelijkheden om een eigen vorm op te starten.

De wethouder zegt toe inzichtelijk te maken wat de kosten voor de gemeente zijn voor het muziekonderwijs bij Kumulus. Ten aanzien een nieuwe vorm van het muziekonderwijs is in het eerste gesprek met de HaFaBra afgesproken dat de verhoudingen hetzelfde blijven, dat de mensen hetzelfde bedrag inleggen wat ze nu betalen en dat de gemeente eenzelfde bedrag bijdraagt dan nu het geval is.

- Op 8 december a.s. heeft de wethouder een 1^e ontmoeting met de veteranen van Valkenburg. Het college beschikt inmiddels over de gegevens en het zijn 63 veteranen. De wethouder is benieuwd wie aan de 1^e ontmoeting zal deelnemen.
- De wethouder is in gesprek met Argus over de mogelijkheden om het MBO onderwijs naar Valkenburg te halen. Volgende week gaat de wethouder samen met een ambtenaar naar Argus om te kijken hoe daar het footlab is ingericht. Het zou mooi zijn als het lukt om dit naar Valkenburg te krijgen.
- Tijdens de begrotingsvergadering had de wethouder in het kader van speerpunt 21 transparant te zijn over gelden en subsidies toegezegd, in de commissie EFTR met regelmaat terug te koppelen over zaken als subsidies etc. zodat de raad op de hoogte blijft waar het geld naartoe gaat. In dit kader is er een overzicht opgesteld aangaande alle subsidies boven de € 1.000,00 die in het afgelopen half jaar zijn toegekend. Dit overzicht is aan de griffie verstrekt en wordt als bijlage bij dit verslag in iBabs gezet (zie bijlage).
- Vanuit de provincie is een reactie ontvangen inzake het onderzoek rondom toerisme. Het college is uitgenodigd voor een bijeenkomst bij de provincie in de eerste week van december. Tijdens deze bijeenkomst wordt nadere uitleg gegeven over het onderzoek in het Heuvelland.
- In het kader van ESZL is tijdens de commissie EFTR van 29 oktober jl. en de begrotingsvergadering al aangegeven, dat er vanuit de groene hartgemeenten gekeken wordt naar de mogelijkheden om een 4^e poot toe te voegen aan de huidige structuur van de Tripool. Volgende week gaan de Heuvellandgemeenten met elkaar aan tafel om te bespreken hoe dit eruit moet gaan zien, wat de gemeenten met elkaar verbindt en hoe men dit verder vorm wil geven.
- Tijdens de begrotingsvergadering is gesproken over een loods voor carnavalswagens. De wethouder heeft navraag gedaan bij de gemeente Voerendaal. De gemeente Voerendaal gaf aan dat de carnavalsvereniging de loods zelf heeft gekocht en dat de gemeente daar een vergunning voor heeft afgegeven. Het college is er mee bezig en als lid N. Dauven nog andere ideeën heeft dan hoort het college dat graag.

Reactie lid W. Weerts.

13.	Rondvraag	De fracties AB en VVD hebben vragen ingediend voor de rondvraag. Het overzicht is in iBabs geplaatst.
14.	Sluiting	Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter rond 21.50 uur de vergadering.

Aldus vastgesteld in de vergadering van de commissie EFTR de dato 22 januari 2019.

M. Verheggen-Penders,
voorzitter

J. Pluijmen,
griffier